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Minta MENTERI PERTAHANAN menyatakan adakah Kementerian 

telah memikirkan baik buruk dari segi keselamatan negara apabila 

membuat keputusan untuk menjual tapak-tapak Pengkalan Tentera 

Darat dan Udara kepada swasta. 
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JAWAPAN: 

Tuan Yang di-Pertua, 

Kementerian Pertahanan telah mengambil kira pelbagai faktor 

terutamanya dari segi kepentingan strategik dan keselamatan 

dalam mempertimbangkan sebarang tanah tentera yang boleh 

diambilalih oleh pihak swasta. Tanah-tanah yang telah dipersetujui 

untuk diambilalih oleh pihak swasta merupakan tapak Pangkalan 

Tentera yang pada asalnya dibina di kawasan yang memenuhi 

kepentingan strategik dan keselamatan negara. Penempatan ini --kini telah menjadi tidak sesuai untuk keperluan pengo:::-:p=-=e;:-;;r=a=s=ia=n:-:d .... an---

--------aturg=-=e:::-:r==a:r.k:--~:k=e::::ra=-=n=-=a=--b:-:e=-=r=a-:idr=a--::Jdrri --=a:r:a=--l=a=m~k=a=w:-::a=-=s=-=a=-=n-:-:y=a~n:-:::g:-:s~a:-:n~g~a~t ~p-::e=-=sat 
m;;a;;-a=-n_g __ u_n-----;h;-.i:--n-g __ g __ a_m_e_n_g_a_n_c_a_m_'k-es-e-;1;--a-m-a-:t-a_n_o--=-p--=-e-:-ra=-s~i---.d--a=n-juga 

penduduk sekitarnya. 

Keom~Lripa!.o!.lfl, lol 
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